

Title (en)  
Flush-mounted apparatus with cover strip.

Title (de)  
Einbaugerät mit Abdeckleiste.

Title (fr)  
Appareil encastrable avec baguette couvre-joint.

Publication  
**EP 0441363 A2 19910814 (DE)**

Application  
**EP 91101636 A 19910207**

Priority  
DE 4003749 A 19900208

Abstract (en)  
A flush-mounted apparatus is provided on the upper side (1) of its apparatus housing (10) with a cover strip (6) which projects over the front side (4) and has a bend (7) directed vertically upwards and an adjoining edge (8) bent backwards. In order to be able to compensate height tolerances of a recess receiving the flush-mounted apparatus in a convertible furniture unit without substantially deforming the cover strip (6), a panel strip (11) is fixed to the cover strip (6), covering the bend (7) at the front and projecting upwards. <IMAGE>

Abstract (de)  
Ein Einbaugerät ist an der Oberseite (1) seines Gerätegehäuses (2) mit einer über die Frontseite (4) vorstehenden Abdeckleiste (6) versehen, welche einen senkrecht nach oben gerichteten Ummbug (7) und einen daran anschließenden, rückwärts gebogenen Rand (8) aufweist. Um Höhentoleranzen einer das Einbaugerät aufnehmenden Nische in einem Umbaumöbel ohne wesentliche Verformung der Abdeckleiste (6) ausgleichen zu können, ist auf der Abdeckleiste (6) eine Blendenleiste (11) festgesetzt, welche den Ummbug (7) frontseitig überdeckt und nach oben hin überragt. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47B 77/02; A47B 77/08; F25D 23/10**

IPC 8 full level  
**A47B 77/02** (2006.01); **A47B 77/08** (2006.01); **F25D 23/10** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 77/08** (2013.01); **F25D 23/10** (2013.01)

Cited by  
US8162415B2; EP2537440A1; US8182051B2; WO2007062948A1; US8079652B2; US9032675B2; WO2007062917A1; WO2007062928A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0441363 A2 19910814; EP 0441363 A3 19920527; EP 0441363 B1 19941221**; AT E115839 T1 19950115; DE 4003749 A1 19910814;  
DE 59103939 D1 19950202

DOCDB simple family (application)  
**EP 91101636 A 19910207**; AT 91101636 T 19910207; DE 4003749 A 19900208; DE 59103939 T 19910207